
Studeranderådets föredragningslista 

Datum:   30.5.2023 

Planerad tid: 13:01 – 13:41 

Plats:  Konferensrummet VS207 

Närvarande: 

 

Jennifer Nordberg 1A 

Noah Holm 1B 

Mattick Watkins 1B, suppleant 

Mateo Gunell 1C, t.f. protokolljusterare 

Nellie Höglund 1F 

Gabriel Strand 1F, suppleant 

Sara Andersson 1G 

Julia Valkeapää 2A, sekreterare 

Samuel Dreyer 2C, ordförande 

Mikael Tuokko 2E, suppleant för William 
Andersson 

Wilma Andersson 2F, anslöt kl. 13:34 

 

§ 45. Inledning 

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna klockan 13:01. Då vice-sekreterare Wilma 
inte kunde närvara i början av mötet utses Mateo Gunell till mötets t.f. protokolljusterare. 

 

§ 46. Rapporter 

Studeranderådets representanter i skolans och studeranderådets olika grupper meddelar hur ar-
betet fortskrider.  

Abi-tröj gruppen 

- Motivet för abi-tröjan 2024 är vald inom årskurs två och kommer offentliggöras i början 
av skolåret. Offert på tröjorna begärs ut under sommaren. 

Nya lusselotsen 

- Några från studeranderådet har gått igenom ett utkast på ännu en förnyad version av 
lusselotsen och ska skicka iväg sina tankar och förslag om den. 

Ledningsgruppen 

- Noah har varit och mött nior i GHS och svarat på deras frågor om studierna på lyceet 
- Från ledningsgruppens håll finns en fråga om man borde satsa på tutorelever/skolam-

bassadörer som välkomnar nya studeranden och besökare och berättar om skolan och 
finns som stöd. Ärendet tas upp vidare under nästa läsår 



- Det inleddes även en kort diskussion om hur man borde göra skolans olika arbetsgrup-
per mera attraktiva och hur man ska locka nya deltagare, man kom dock inte fram till 
några klara slutsatser. 

§ 47. Medlemmar i Bärkrafts ungdomsråd 

Studeranderådet håller val till medlemskap i Bärkrafts ungdomsråd. Maximalt antal medlem-
mar är 3 ordinarie och lika många suppleanter. 

- Ärendet bordläggs tills konstituerande mötet i höst då vi även fått ny förstärkning från 
de kommande ettorna. 

 

§ 48. Godkännande av nya stadgar 

Studeranderådet tar ställning till de nya förslagen på stadgar.  

- Med 9 enhälliga röster för godkänner studeranderådet de nya stadgarna. Nu återstår 
endast rektorns godkännande. 

 

§ 49. Övriga ärenden 

ERIK 

- Under förra mötet pratades det om evenemanget ERIK som ordnades av FSS och två 
representanter från studeranderådet skulle deltagit men på grund av förhinder så blev 
resan inte av. 

 

 

§ 50. Avslutning 

Ordförande tackar studeranderådet för läsårets arbete, önskar alla en glad sommar och avslutar 
mötet klockan 13:41. 

 


